
 Antwoord op vraag Groen Links 
 

Aan :Leden van de commissie Middelen 

Datum :6 oktober 2023 

Betreft :Antwoord op de aanvullende vraag Schone Lucht Akkoord (mail van  
4 oktober 2023) 

 
 
De gemeente Heemstede ervoor heeft gekozen om in 2025 te tekenen omdat we 
dan verwachten capaciteit beschikbaar hebben om een Actieplan Schone Lucht 
Heemstede op te kunnen stellen. 
 
Aanvullende vraag: Wat is de reden van het college om de ondertekening van het 
schone lucht akkoord uit te stellen? Is er tot 2025 geen ruimte binnen de huidige 
ambtelijke capaciteit? Of wordt de capaciteit uitgebreid vanaf 2025?  
In het uitvoeringsprogramma duurzaamheid 2022-2023 is opgenomen dat het 
Schone Lucht akkoord in 2023 getekend wordt. 

 

Het uitstellen van de ondertekening van het Schone Lucht Akkoord (SLA) is nodig 
omdat er geen capaciteit beschikbaar is om de acties uit het Schone Lucht 
Akkoord uit te kunnen voeren. Het opstellen van het Actieplan is een relatief klein 
onderdeel maar daarna moeten acties ook worden opgevolgd en gemonitord.  

Ondertussen zet Heemstede al een aantal jaren in op maatregelen die bijdragen 
aan een schone lucht zonder dat het SLA is ondertekend. Dit zijn bijvoorbeeld de 
maatregelen die worden genomen van het Regionaal Mobiliteitsprogramma voor 
duurzaam en schoon vervoer. Of bij aanbestedingen stimuleren dat met schone 
werktuigen wordt gewerkt. Voor houtstook zetten we al jaren regelmatig 
communicatie in.  

De overige thema’s zoals de binnenvaart, havens, landbouw en industrie zijn voor 
Heemstede nauwelijks van toepassing. Met de beperkte capaciteit binnen onze 
organisatie zetten we deze vooral in op projecten waarmee we grote impact 
kunnen maken. Denk hierbij aan gebiedsaanpakken naar aardgasvrij, een 
bronnenonderzoek naar alternatieve warmtebronnen, versneld verduurzamen 
van de gebouwde omgeving, inzetten op (snel)laadinfrastructuur, vergroenen van 
de gemeenten, klimaatadaptieve maatregelen en dergelijke.  


